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Møtereferat Byåsen menighetsråd 
Dato/tid:  onsdag 11.12.2019 kl. 19 
Møtested:  hos Ingrid – Herlofsonsveg 1 mob 95273292 
Tilstede: 
Anne Bakken, Åshild Bratseth Colstrup, Kirsti Kielland, Steinar Leirvik, Odd Johan Overøye, Magne 
Rø, Andreas Haga Skjetne, Guri Opland Solem, Randolf Vågen, Jorunn Windspoll. Ingrid Eikli 
Heggset (sekretær) 
 
Forfall: Jørgen Giorgio Bosoni, Frode Bye, Olav Lunde. 
 

Åpning: ingen Mat: spleiselag Evaluering: avtales på møte 
 
Bli kjent v/ Andreas – runde med en sann og en usann ting om hver som skulle avsløres.  
 
Godkjenning av referat:  
Ingen AU siden siste rådsmøte, menighetsrådsreferatet godkjent pr. mail ihht vedtak.  
 
Sak 36/19 Ofringer – prinsipper for fordeling og tildelinger for tiden som kommer.  

Saksfremlegg av Steinar Leirvik 
Steinar gjorde rede for saken, tidligere praksis og drøftinger.  
 
Vedtak: 

Av menighetens 66 gudstjenester med takkoffer, tildeles 50% til eget arbeid, 50 % til eksterne (33 
gudstjenester) fordelt slik:  
 
• Konfirmasjonsgudstjenestene (12 stykker): de innsamlede midlene deles likt mellom 

menighetens misjonsprosjekt og menighetens barne- og ungdomsarbeid.  Dette regnes som 6 
til misjonsprosjektet i Liberia. 

• TV-aksjonen 1 

• Ekstraordinære som sokneprest kan tildele ved behov: 3  

• 23 resterende:  

Kirkens Nødhjelp 

Kristen idrettskontakt 

Kirken Bymisjon i Trondheim 

Kristent interkulturelt arbeid/IKO 

Kirkens SOS samtaletelefon 

Søndagsskolen i Norge 

Acta/Normisjonen barn og unge 

Bibelselskapet 

Norges KFUK/KFUM 

Blå kors 

IKO 

Norges KFUK/KFUM speidere 

Saabels venner 

Stefanusalliansen  

Det norske misjonsselskap 

Lys til verden 

Trondheim samtalesenter 

Fjellseter kapell 

Changemaker 

Ressurssenter mot vold og overgrep  

Norges Kristelig Student forbund 

Lia Gård  

Sjømannskirken 
       Menighetsrådet vedtar fordelingen for fireårsperioden 2020-2023.  
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 Orienteringssaker:  

• Personalet – v/ Steinar - utgikk 
• KFIT – v/ Guri – Har vært på det første møte i Kfit. Antall representanter har gått ned pga. 

menighetssammenslåinger. Guri er spurt om å være med i anbudsutvalget, noe hun har takket ja til.  
 

Evt.  

 «Trondheim 3.0» - Andreas har vært på konferanse. Hvordan kan menighetsrådet legge enda bedre til 
rette for at alle kan møtes om tvil og tro på åpne møteplasser hos oss?  
 
Evaluering - ingen 


